



## **Michael Krause**

Managing Director Central Europe, Spotify

Seit Oktober 2017 nimmt Michael Krause die neu geschaffenen Position als Managing Director Central Europe bei Spotify ein. Sein Fokus ist neben der Steuerung der zentraleuropäischen Märkte auch das deutschsprachige Geschäft. Hier wird er sich vor allem auf die Bereiche Content und lokale Partnerschaften konzentrieren.

Als ehemaliger Vice President für Zentral- und Osteuropa und CEO EMEA beim französischen Musik Streaming Service Deezer war Michael Krause für mehr als 100 Märkte verantwortlich. Zuvor bekleidete er die Positionen des Managing Director GSA bei MyVideo.de (Magic Internet GmbH) und Ampya (ProSiebenSat1 Media Group), bei der er auch Mitbegründer ist.

## **Michael Krause**

Managing Director Central Europe, Spotify

Starting in October 2017, Michael Krause has taken up the newly-created position of Managing Director Central Europe at Spotify. His main task is to supervise international markets across Central Europe, as well as overseeing operations in German-speaking countries. Here, he will have a particular focus on content and local partnerships.

As former Vice President Central and Eastern Europe and CEO EMEA at the French music streaming service Deezer, Michael Krause was responsible for more than 100 markets. Prior to this, he was Managing Director GSA at MyVideo.de (Magic Internet GmbH) and at Ampya (ProSiebenSat1 Media Group), which he also co-founded.